
Referat: 

           VESTERHASSING-ANTENNEFORENING 
 

Generalforsamling 18. marts. 2025 kl. 19.00 Gæstgivergården Gandrup 

 
Formanden bød velkommen til forsamlingen som ud over bestyrelsen talte  
11 personer. 
 
A: Valg af  dirigent. 
Da der ikke var forslag fra de fremmødte, foreslog bestyrelsen Karsten Vestergård. 
Karsten gennemgik formaliteterne med indkaldelsen og indvarsling og kunne 
konstatere generalforsamlingens lovlighed og dermed beslutningsdygtig. 

 
 
B: Formandens beretning v. Flemming Madsen 
Formanden gennemgik dagsordenen, gennemgik indkaldelsen som i år ikke har været 
i dagblade, men kun på vores hjemmeside og på Facebook, er det grunden til det lille 
fremmøde?? 
 
Kan vi fremover bruge vores nye regnskabsprogram til at foretage indkaldelsen for os 
med SMS besked eller E-Boks, og hvad koster det. Det er noget vi vil finde ud af og 
om vi event kan bruge dette.  
 
Det bliver en lidt anderledes GF i år, idet formanden vil stå for både beretning og 
regnskab, idet Gert på grund af sygdom ikke kunne køre regnskabet som formanden 
derfor har varetaget. 
Formanden gav et lille tilbageblik på året der er gået, og kunne konstatere at vi må 
gøre det godt nok siden der ikke er flere fremmødte. 
 
Vi har haft 2 suppleanter som vi har haft inviteret til vores møder, men de har 
desværre ikke kunnet, så de har ikke været i brug endnu. 
 
I 2024 havde vi et YouSee event i Gandrup med en rimelig interesse, i år planlægger 
vi, at et sådant evt. kunne lægges til Hou. 
 
Vi har jo svært ved at finde lokaler til vores møder, så vi havde et møde ved ”hos 
Anette” i Vester Hassing som i dag er i borgerforeningens hænder, det er ikke det 
idele sted for os og er ikke heller helt lovlig endnu, Så vi forsøger at finde ledige 
lokaler rundt omkring. 
 
Lovgivningen siger, at man i dag skal køre regnskabet digitalt. 
Derfor er vi gået over til et nyt regnskabsprogram i forbindelse med at det gamle 
system gik ned i 2022. Vi fik systemet op at køre i efteråret 2022 hvorefter 
indtastning af alle vores medlemmer og adresser kunne påbegynde med hjælp fra 



revisionsfirmaet.   
D. 26. sept. 2024 fik vi underskrevet en aftale med Grant Thornton, om at de bogfører 
og kører vores regnskab. 
Formanden har haft flere møder med Grant Thornton om opgave fordeling, for noget 
af det skal fortsat være i vores hænder. 
Vi forsøger pt. at få alle vores medlemmers mailadresser som fremover vil gøre det 
lettere for os når der skal udsendes opkrævninger. Jon og Flemming har gang i denne 
opgave. 
 
Vi gik fra 1. januar 2025 over til kvartals opkrævninger og efter en del justeringer i 
programmet var vi klar til kørslen lige før jul. 
Vi kører så med 2024 priser de første 2 kvartaler som så bliver reguleret i de sidste 2 
kvartaler i 2025. Kontingent mv. skal først godkendes på Generalforsamlingen før det 
kan udsendes. 
Det vil også være fremgangsmåden fremover, idet vi ikke kan sende opkrævninger ud 
inden 2. kvartal, men vi tror folk er glade for kvartals opkrævninger så beløbene ikke 
bliver så store hvis man ikke har det under betalingsservice. 
 
YouSee har i fået en ny sikkerhedsløsning som nu er indbygget i deres modem og 
som beskytter alle enheder i hjemmet. 
Fortalte om appen ”Mit internet” hvor man bl.a. kan oprette gæste netværk men kun 
så længe de er i huset.  Den udvidet sikkerhed i modem, dækker kun hjemmet. Eget 
ansvar uden for hjemmet. 
Så husk selv at have antivirus mv. på dit udstyr. 
FM fortalte om vores aktiv fejlsikring på nettet, hvor vi får automatisk besked når den 
opstår fejl, eller vi selv modtager flere fejlmeldinger, og her kan formanden så på et 
kort se hvor fejlen er. FM viste og fortalte om denne mulighed. 
 
Formanden fortalte om de ændringer der har været i vores pakker med Discovery 
kanalerne 4 og 5. Disse er nu i grundpakken. 
Discovery kanal 6 skal tilkøbes hvis man ønsker denne. 
Discovery kanal 9 kan ikke tilkøbes endnu.  
Alt det hele i YouSee det nye univers. 
 
Fortale om Copydan som er ene skatter og afgifter. 
Det er en dansk skat som går til kunstnerne. 
Vi kan nu se at Copydan afgiften alene for grundpakken vil koste 
ca. 1100,-kr i 2026.  
 
Fortalte om de nye vilkår fra YouSee TV og Streaming. 
Fortalte om ændringer i abonnements vilkårene og hvordan vi kan bruge det fremover 
med 1enhed uden for hjemmet og stadig 4 enheder i hjemmet. 
 
Orienterede om ”bland selv” og køb af ekstrakanaler.  
Mere end 100 kanaler at vælge imellem, og formanden gav en grundig orientering om 



YouSee play både brugen af det og priser som man lige skal tænke over, men det er 
selvfølgelig til vores billige foreningspris. 
 
På youSee hjemmeside finder der masser af hjælpeprogrammer som man kan drage 
nytte af, både med opsætning og om mange andre tjenester så brug dem endelig. Bl.a. 
Tv og internet 
Fortalte om de ting vi kan i VHAF. 
Vi kan levere Bredbånd og så har vi èn gratis TV Boks pr. husstand hvor andre må 
betale 30,- kr. pr. mdr. 
Og ikke at forglemme at vores modem med fuld sikkerhed og Wifi. 
I stedet for boksen kan man med den nye Streamer få de samme funktioner, en rigtig 
fin mulighed hvis man har bredbånd i sommerhuset. Men den koster så 30,- kr. pr. 
måned. 
 
Fortalte om Gerts store arbejde som kasserer for VHAF, de store udfordringer vi løb 
ind i da vi skulle over i det nye regnskabsprogram. Gert gjorde et rigtig stort og flot 
arbejde. 
Da Gert startede var der kun DR1 samt Sverrig 1 og 2, så der er sket noget siden. 
Derfor vil vi fra bestyrelsen samt på alle vores medlemmers vegne takke Gert mange, 
mange gange og ønsker ham alt held og lykke i fremtiden. Her var der en stor aplaus 
til Gert. 

 
Beretning herefter enstemmigt godkendt. 
 
 
 
C: Aflæggelse af regnskab v. formand Flemming Madsen. 
 
Flemming gennemgik indtægterne punkt for punkt og det viste en indtægt på 
5.639mill. 
Og ligeledes tog han også udgifterne punkt for punkt og her viste tallet 5.671 mill 
Og det munder ud i et tab på medlemmer på 23.900 kr. 
Så er der en afskrivning på anlægget på 39.813,12 kr. 
Så alt i alt ender vi med et underskud på 92.961,98 kr. 
 

Regnskab Godkendt 
 
Budget for 2025 
I forbindelse med budgetlægning for 2025 har det været muligt at holde 
driftsudgifterne næsten neutrale med 6 kr. pr. medl. pr. md. 
Formanden gennemgik budgettallene punkt for punkt. 
Krav om digital regnskabsføring, derfor en ekstraudgift til prof. hjælp som vi så har 
aftale om hos Grant Thornton. 



 

Budget blev enstemmigt godkendt 
 
D:  Indkomne forslag 
 
Der var ingen indkomne forslag. 

 
 
 
E: Fastsættelse af medlemsbidrag. 
Formanden fremlagde herefter priserne for de enkelte ydelser ud fra det fremviste 
budget for 2025. 
Det betyder at kontingentpriserne for 2025 ud fra de stigninger der har været fra 
vores leverandører og momsskandalen på Copydan afgiften og pakkepriser der var 
for 2024, idet man de 2 første kvartaler af 2025 vil køre 2024 priser som så reguleres 
op i 3. og 4. kvartal 2025. 
 

E: Valg til bestyrelsen: 
På valg var Bruno Hyldahl og Gert Andersen. 
Bruno var villig til genvalg mens Gert pga. sygdom mv. ikke ønskede genvalg. 
Bruno blev genvalgt og så blev der nyvalg til Erik Pedersen fra Gandrup som dermed 
indgår i bestyrelsen. 

 
 
F; Valg af 2 suplianter til bestyrelsen. 
Da der ikke var forslag til andre suppleanter, blev de 2 siddende suppleanter Arne 
Rasmussen og Georg Mikus genvalgt. 

 
G: Valg af revisor. 
 
Formanden fremlagde forslag til revisor. 
Vi benytter os i dag af Grant Thornton, Statsautoriseret revisorer og da vores 
samarbejde med dem fungerer rigtig fint, foreslår bestyrelsen, at vi fortsætter med 
dem.  
Det er også dem der i dag kører vores regnskab. 
Grant Thornton blev herefter valgt. 



 
 
 
H: Event: 
 
Formanden gav en grundig forklaring på forskellen omkring tv - pakker og youSee 
Play, de mange muligheder vi kan tilbyde og alt sammen til foreningspris. 
Fortalte om den nye Streamer kontra den gratis boks man kan få stillet til rådighed 
som medlem af foreningen. 
Streamer er ok, men boksen er mere stabil og så koster streameren 30 kr. om 
måneden. 
 
Som de forrige år gav formanden lige en orientering omkring antennestik. At man 
skal sørge for at bruge de rigtige afskærmede metalstik og ikke plastik, så undgår 
man indstråling som kan give forstyrrelser. 

 
Dirigenten takkede herefter forsamlingen for god ro og orden. 
 
Formanden sluttede med at takke forsamlingen for deres fremmøde, samt dirigentens 
indsats ved aflevering af et par flasker for hans arbejde og herefter bød VHAF på 
kaffe og lidt mad. 

 
   Referat Bruno Hyldahl 


